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Raadsplein besluitvormend 

 

Vergadering d.d. 6 juni 2016 

Locatie Raadzaal 

Aanvang 20.00 

Eindtijd 20.30 

Voorzitter Drs. H.J. Meijer 

Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 

 

Aanwezige leden Yildirim, C., Meijerink, E.G., Slijkhuis, J.A., Wolthof, P.A.L., 
Mussche, F., Vegte - Poot, A. van der , Wijnen, J.C.G., Kooij, 
G.A. van der, Campen, A.A.H. van, Veen, M.G. van der , 
Vilsteren, H.T.M. van , Rots, D.G. , Willigen, M.W.J. van , 
Mulder, R. , Looijenga, J., Elshof-Rook, G.J., Vries, J. de , 
Bos, J.A., Boer, J.W. de, Paauw, S.N.C., Bruggen, K.T. van, 
Schippers, H., Oldengarm, H.S., Dam, O.J. van, Drost, S.N., 
Futselaar, F.W., Geerling, B.J., Rijke, P.A.C.J.M.J., Harten, 
M.A.R. van, Dogger, W., Sluijer, B. , Cetin, O., Michies, 
B.F.M., Willegers, J., Baal, K. van , Paus, Remko de, Prakke, 
J.M. 

 

Afwezige leden Jurgens, B., Elfers, L.V. 

 

  

0. INSPREKEN VOORJAARSSTUKKEN (19.00-20.00 UUR - RAADZAAL)  
De komende periode behandelt de raad de voorjaarsstukken, waaronder de perspectiefnota 
waarin de plannen voor de komende vier jaar geschetst worden. Om inwoners en 
belanghebbenden in de gelegenheid te stellen om de raad te laten weten hoe men aankijkt 
tegen de plannen over de (nabije) toekomst van Zwolle, is er gelegenheid om in te spreken. 
De eerste inspreker is de heer Visser namens de Kamperpoorterij. De heer Visser vraagt 
aandacht voor de plannen van de Kamperpoorterij en het startkapitaal dat zij nodig hebben 
voor professionele ondersteuning. Via de raadsgriffie zal de heer Visser het bedrijfsplan en 
ondersteunende stukken aan de raad doen toekomen. 
De tweede inspreker is de heer Fuller namens voetbalvereniging Berkum. De heer Fuller 
schetst de noodzaak voor een tweede kunstgrasveld. 
De derde inspreker is de heer Voorhorst namens voetbalvereniging ZAC. Ook bij ZAC is 
wegens overbelasting van de huidige velden behoefte aan een extra kunstgrasveld. 
De vierde inspreker is de heer De Vries namens Blauwvinger Energie. De heer De Vries 
vraagt aandacht voor de mogelijkheden van een gecombineerde inzet op 
armoedebestrijding en duurzaamheid. Aanvullende informatie wordt via de griffie 
beschikbaar gesteld en de heer De Vries zal de raad binnenkort een uitnodiging doen 
toekomen voor een nader gesprek. 
De vijfde inspreker is de heer Koster namens de Fietsersbond Zwolle. De Fietsersbond doet 
de oproep om niet te bezuinigen op het beheer van de openbare ruimte. 
De voorzitter dankt de insprekers voor hun inspraak en schetst tenslotte het proces tot aan 
de besluitvorming over de Voorjaarsstukken, inclusief de perspectiefnota, op 4 juli 
aanstaande. 

 

1. Mededelingen  
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-Mevr. Jurgens en de dhr. Elfers zijn afwezig. 
-Dhr. Hodge overhandigt namens de bewoners van de Obrechtveste een petitie aan de 
wethouder verkeer en vervoer over de verkeersveiligheid in de Obrechtstraat. 
Wethouder Van As zal na bestudering van het dossier met een reactie komen. 

2. Vaststelling agenda  
Er is een verzoek van het CDA en GroenLinks om agendapunt 10, bestemmingsplan 
Foodcourt, van de agenda af te voeren. 
Allereerst wordt ingesproken door achtereenvolgens de heren Karssen en Mensink namens 
buurtbewoners Aalanden en de heer Feenstra namens McDonalds. Hun bijdragen zijn aan 
de agenda toegevoegd. 
Vervolgens besluit de raad om het punt van de agenda af te voeren. Na de vakantieperiode 
zal er eerst een informatieronde worden gehouden, waarbij de wethouder eventueel nadere 
informatie kan inbrengen. 
Voor het overige wordt met de voorgestelde agenda ingestemd. 

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Er zijn geen stukken voor bekrachtiging geheimhouding.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van Swollwacht over de noodlokalen Emmaschool. Wethouder Brink antwoordt op 
deze vragen dat de gemeente een noodkreet heeft ontvangen van Vivente/Catent over het 
tekort aan leslokalen in de Wipstrik met het oog op de prognoses. De noodkreet is volgens 
de gemeente terecht en ook is geconstateerd dat er in de wijk geen alternatieven 
voorhanden zijn, anders dan de voorgestelde noodlokalen. Daarna is er gecommuniceerd 
richting de buurt, waarbij overigens is gesteld dat er een ordentelijke ruimtelijke 
ordeningsprocedure wordt gevolgd. Wel geldt voor tijdelijke lokalen een lichtere procedure 
dan bij definitieve huisvesting. 
Op 18 mei is er een extra avond in de buurt gehouden met het oog op aanvullende 
maatregelen. Overleg met de buurtbewoners is nog gaande en de wethouder blijft ook 
bereid tot een gesprek in de toekomst. Maar er zal wel iets moeten gebeuren en tijdelijke 
lokalen bij de Emmaschool lijkt de enige oplossing. Zoals gezegd zal er voor een definitieve 
oplossing een ordentelijke procedure worden gevolgd. 
-Vragen van D66 en de VVD over het uitblijven van een plan van aanpak preventie 
kindermishandeling. 
Wethouder Anker merkt op dat het uitblijven van een plan van aanpak inderdaad komt door 
de regionale afstemming. Het is niet handig om de gemeenten uit de gemeenschappelijke 
regeling ieder afzonderlijk een plan van aanpak te laten maken. Maar gelukkig is het bijna 
zo ver dat er een plan van aanpak is. Direct na de zomer zal dit plan aan de raad worden 
voorgelegd. 
Maar de wethouder beklemtoont dat het ontbreken van een plan van aanpak niet betekent 
dat er lokaal tot nu toe niets is gebeurd. Sterker nog: er is juist veel gebeurd op lokaal 
niveau. Er is sprake van voorlichting en training en in veel gevallen van integrale aanpak. 
En daardoor vindt er ook verbinding plaats tussen regionaal en lokaal. 
-Vragen van de PvdA over de aanwezigheid van de Japanse Duizendknoop in Zwolle. 
Wethouder Van As antwoordt dat hij bekend is met de aanwezigheid van deze plant in 
Zwolle. Er wordt op plekken waar deze plant voorkomt vaker gemaaid, maar er moet meer 
gebeuren. Op 1 plek gaat hij daarom beter onderzoeken hoe e.e.a. moet worden 
aangepakt.  
Er zijn echter nog meer planten (en dieren) die overlast veroorzaken en waar wat aan moet 
gebeuren. Daarvoor wil hij voor eind 2016 met een plan van aanpak komen. Onderdeel 
daarvan is dus de aanpak van de Japanse Duizendknoop. 
Meldingen over de Japanse Duizendknoop kunnen worden gedaan bij meldpunt 14038 en 
op de website. 
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5. Ingekomen stukken  
Het antwoord van het college op de brief van K. van Dijk over het asielzoekerscentrum zal 
ook naar de raad worden gestuurd. Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken 
vastgesteld, inclusief de voorgestelde wijze van afdoening. 

6. A-onderwerpen  

7. Regionale veranderagenda maatschappelijke opvang en beschermd wonen  
-Motie 7-1 van de ChristenUnie en PvdA over het meten van kwaliteit van individuele 
begeleiding en beschermd wonen.  

Deze motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
Het voorstel wordt vervolgens ook met algemene stemmen aangenomen. 

8. Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Handellaan 239-241  
Een ordevoorstel van Swollwacht om dit voorstel van de agenda af te voeren wordt door de 
overige fracties verworpen. 
-Amendement 8-1 van ChristenUnie, GroenLinks en PvdA over ondergeschikte horeca in 
woonvorm. Het amendement wordt met algemene stemmen aangenomen. 
Na de toezegging van de wethouder dat hij in gesprek gaat met een klankbordgroep van 
omwonenden over de verdere uitwerking wordt het voorstel met algemene stemmen 
aangenomen. 

9. Concept-programmabegroting 2017 Veiligheidsregio  
Het amendement over het wel indienen van een zienswijze, met betrekking tot het na drie 
jaar bijstellen van de verdeelsystematiek, wordt met algemene stemmen aangenomen. Met 
het geamendeerde voorstel wordt vervolgens ook ingestemd.  

10. Vaststellen bestemmingsplan Foodcourt Vrolijkheid  
Dit onderwerp is van de agenda afgevoerd. 

11. Programma-indeling nieuwe begroting  
Met algemene stemmen aangenomen.  

12. Verlenen ontslag burgerlid fractie CDA  
Met algemene stemmen aangenomen.  

13. Bestemmingsplan Zwolle Zuidwest  
Met algemene stemmen aangenomen.  

14. Jaarrekening 2015 BVO en exploitatiebegroting 2017 BVO  
Met algemene stemmen aangenomen.  

15. Initiatiefvoorstel WOZ ‘Eerst delen, dan beschikken’  
Met algemene stemmen aangenomen.  

16. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 16-1 van het CDA over de rol en verantwoordelijkheid van het college n.a.v. het 
Lysiasrapport. 
Voor deze motie stemmen de fracties van CDA, GroenLinks en fractie Cetin, de overige 
moties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 16-2 van de SP over verbeteren mogelijkheden woningruil. 
Voor deze motie stemmen de SP en GroenLinks, de overige fracties stemmen tegen. De 
motie is verworpen. 

17. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  

 


